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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. október 13-án 

17.00 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Polgármesteri Hivatal emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő   

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Nem volt jelen:  Dombi Norbert          képviselő  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Megjelent:   Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője 

   Horváth Adrienn Pétkomm Kft. pénzügyi ügyintézője 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 fő képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Ismertetem a javasolt napirendet (felolvassa 

a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek 

észrevétele? Nem volt. Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) A 20/2022.(IX.30.) TIM rendelet hatása a település távhőszolgáltatására, valamint az ezzel 

kapcsolatos döntések meghozatala (167/2022.) 
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) A 20/2022.(IX.30.) TIM rendelet hatása a település távhőszolgáltatására, valamint az 

ezzel kapcsolatos döntések meghozatala (száma: 167/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. és 3. számú határozati 

javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van kiegészíteni való? 

 

Béni Norbert képviselő: Én úgy látom a táblázatokból, hogy a távfűtésen nyeresége van a 

Pétkommnak. Vagy nem? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Mi az EQUANS-tól egyben vesszük a hőt. Két tételből 

áll, a hő, van egy alapdíj és egy hődíj. Bázis adatokra átszámoljuk, ami 47.600,- forintos ár. 

Ezzel a mi kapcsolatunk le van tudva.  

A lakosság felé van egy alapdíj és egy hődíj. A lakosságnak nemcsak a hőt adjuk el, hanem 

eladunk mást is, ami az alapdíjban van. Ott nem ennyire tiszta, hogy azon a helyen jelenik meg 

a támogatási rész, a mindösszesent kell nézni. Ott a második táblát kell nézni. Alapdíjban 

esetleg az egyik tétel jobban növekszik, akkor a másik tétel be tud segíteni.  

Ha azt nézzük, hogy a GJ-okból meg a két szektor változásából kijön neked az, hogy plusszosok 

vagyunk, az egyáltalán nem fogja azt jelenteni, hogy a Pétkomm-nak 30-40 milliós eredménye 

lesz. Annyi a különbség a két számítás között, hogy ő a 2021-es évet vette alapul, én meg az 

utolsó ármegállapítást. Nem fogunk meggazdagodni. A másik, hogy év végén úgyis újra 

számolják és januárban vagy rontanak a támogatáson, vagy javítanak, vagy belenyúlnak. Bele 

fognak nyúlni a távhős rezsicsökkentésbe, és ott is csinálnak egy kis teher átpakolást a 

lakosságra. Azért vannak nehéz helyzetben, mert, hogy legyen korrekt, amikor az egyik 

épületben lakó nem tud semmit tenni, hogy kevesebbet fogyasszon, a másikban meg ott van a 

termosztát. Ezért nehezebb ennek a dolga.   

 

Horváth Éva polgármester: Az biztos, hogy a távfűtéssel valamit kell kezdeni, mert 

tönkremegy az ország ebbe az óriási támogatás mennyiségbe, hogy 3.300 forint helyett 49 ezer 

forint GJ-onkénti támogatást ad. Ebbe bele lehet rokkanni.  

Itt jön be az az elmélet, amin vitatkoztunk jó pár évvel ezelőtt, amikor a felhasználói 

hő,központokat kiépítettük, hogy ne a lakó szerződjön a Pétkomm-mal, hanem a társasház. 

Oldja meg a társasház saját magán belül, hogy a kifizetendő díjat, hogy osztja szét a lakók 

között. Ebbe sajnos nem ment bele a péti lakóközösség, pedig sokkal egyszerűbb lenne, mint 

ahogy a szemétdíj is van. Ez nincsen, ezért gond, hogy a rezsisapkát nem lehet felemelni, amíg 

ki nem találnak egy olyan okos megoldást, amit valamilyen szinten mindenki elfogad. Az 

tényleg tarthatatlan, hogy 1.667,- Ft és 47 ezerért veszi a Pétkomm Kft. Ezt nem lehet kibírni 

hosszútávon. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Meg kifizetni sem.  
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Horváth Éva polgármester: Amíg 3.300,- Ft volt az 1.667-tal szemben, akkor azt mondtam, 

hogy igen, de most 47 ezer forint. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Minden kezelhetetlenné válik. Attól függ a létünk, 

hogy ezt kapjuk, nem kapjuk, közben még azon vitatkozunk, hogy azt a parkterületet mennyiért 

kell lenyírni. Ezzel valamit csinálni kell. 

 

Horváth Éva polgármester: Az ember végignézi a rendelet mellékletét és megdöbbentő 

számok vannak. Mi jó középmezőnyben vagyunk. Kérdés van-e? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nekem lenne néhány észrevételem. Szerintem nem kétséges, 

hogy a 200 millió forintot kölcsön kell adni a Pétkomm-nak. Ezzel egyetértek. Az sem kétséges, 

hogy az egyéb szolgáltatókra a 23-szoros árat ki kell vetni, mert nem tudunk mit csinálni. A 

szemlélettel van egy kis problémám. Lehet látni, hogy valószínűleg, amit sokszor ismételtél a 

Pénzügyi Bizottság ülésén, hogy ezt most gyorsan decemberig megoldjuk, stb. Nem csak erre 

kellene gondolni, hogy ezt a problémát decemberig megoldjuk, hanem milyen változásokat 

eszközölünk azért, hogy hosszabb távon is csökkenjenek a rezsiköltségek, mert azt, hogy most 

decemberig megússzuk, az egy dolog.  

Ha nézzük a világ alakulását, inkább rosszabb lesz a helyzet, mint jobb. Most van annyi 

tartalékunk, hogy ezt be tudjuk tapasztani, ami egy jó helyzet, csak nem marad tartalékunk arra, 

ha a kormány kiír különböző energetikai felújításra pályázati lehetőséget, hogy abba 

beszálljunk vagy megcsináljuk. Gondolok arra, hogy a Közösségi Ház most volt itt 6 millióért, 

hogy ki kell egészítenünk a működését, amit kiegészítettünk. Most 6.583 ezer forinttal kell 

kiegészíteni. Most mi a megoldás? Az, hogy odaadjuk és nem csinálunk semmit. Szerettem 

volna, ha ezen a megbeszélésen itt vannak az intézményvezetők, és megbeszéljük, hogy hogyan 

tudják csökkenteni a rezsit a saját szemléletük módján. Az, hogy itt mindig betömjük a lukakat, 

az nagyon szuper dolog, csak a bevételeink alakulása, illetve ez a szemlélet, nem lesz 

működőképes. Nem erre megy a világ. A világ afelé megy, hogy ez is növekedhet, a pénzünk 

fogy. Körülbelül, ha megnézzük a gazdasági adatokat, a következő félévben még lesz normális 

bevételünk, viszont a 2023. II. félévben bajunk lehet. Ha most nem kezdünk el racionalizálni 

és normálisan gazdálkodni és ahol tudunk megszorítani, illetve pénzt félrerakni, úgy látom, 

hogy 2023. II. felében komoly problémáink lehetnek.  

Úgy gondolom, hogy a volt polgármesteri hivatalra semmi szükség nincsen, hogy fűtsük. 

Három ember át tud jönni a hivatalba.  

Jegyző asszony, mint a hivatal vezetője javasolhatná, hogy a régi polgármesteri hivatalt ne 

működtessük, hanem jöjjenek át ide. Szerintem három embernek lehet szorítani helyet és ezzel 

is csökkentsük a költségeket. Egyértelmű, hogy az iskolánál, óvodánál ezt nem lehet 

megcsinálni. Nem úgy, hogy megbeszéltük bemondásra. Valakinek felelősének kell lenni.  

A Közösségi ház. A Közösségi Házban még 6,5 milliót be kell fizetnünk, és az idén nagyon sok 

támogatást kaptak, minden egyes kérést megkaptak úgy, hogy nem kérünk cserébe semmit. Úgy 

gondolom, hogy a Közösségi Házban is lehet úgy racionalizálni, hogy a bevételeket lehet 

növelni, mert 1 millió forint bevétel azzal szemben, amit mi adunk általában a Közösségi 

Háznak a nullával egyenlő. Most már kénytelen lenne az igazgató asszony bérleti díjat szedni, 

mert fűtést kell fizetni, vagy pedig nem fűtünk. Dönthetünk úgy, hogy nincs Közösségi Ház, 

csak azon a pár napon, amikor van, és ezzel is csökkentettük a költségeket. Semmi nem 

indokolja, hogy ott mindennap fullra fűtsünk. Semmi nem indokolja azt, hogy úgy legyen 

kihasználva a Közösségi Ház, hogy nem fizetnek bérleti díjat. Ez eddig elment, mert gazdagok 

voltunk, nem volt ilyen plusz megterhelésünk, dönthettünk úgyis, semmi probléma nem volt 

vele. Változik a világ. Ha most nem kezdünk erre odafigyelni, hanem csak betömögetjük a 



4 

 

lukakat, egy idő elfogy a tartalékpénzünk, egy darabig még lesz pénzünk, majd teljesen elfogy, 

akkor mit fogunk csinálni, akkor kezdünk el gondolkodni?  

Azon kellene gondolkodni, amiről már pár üléssel ezelőtt bizottsági ülésen el kezdtünk 

beszélgetni, meg kell vizsgálni, hogy az épületeknél milyen más alternatív forrásai lehetnek a 

fűtésnek. A legtöbb épületünk totálisan egy lábon áll. Meg kell vizsgálni, hogy hogy lehet 

bevételeket növelni, illetve hogyan tudunk költségeket racionalizálni. Közösségi Házban is 

vannak olyan tevékenységek, amit az ott dolgozók nyugodtan csinálhatnának Home Officeban. 

Ennyi rendezvény megszervezéséhez nem kell bent ülni a Közösségi Házban. Nem kell 

állandóan mindennap nyitva lenni a könyvtárnak, csak hetente egyszer, mert akkor is tudnak 

kölcsönözni az emberek. Érdemes lenne elgondolkodni, mert sok pénzről beszélünk.  

Ettől függetlenül természetesen meg fogom szavazni. A hivataloknál tartózkodni fogok, de 

várom a képviselőtársaim véleményét, mert valamit kellene ezzel szemben kérnünk. Az, hogy 

bemondásra, hogy odafigyelünk rá, kevés.   

 

Horváth Éva polgármester: Erre szeretnék válaszolni, mert ezt elmondtam a bizottsági ülésen 

is. A Közösségi Ház még el sem kezdett fűteni. Minden intézményvezető, aki érdekelt, tisztában 

van vele, hogy mi vár rá. Meg sincs rendelve a Közösségi Háznál a fűtés. Nagyon-nagyon jól 

tudja az intézményvezető asszony, hogy mennyi pénzbe kerül és nagyon gondolkodik azon, és 

majd leülünk, megbeszéljük, hogy egyáltalán mit lehet. A Közösségi Háznak vannak 

szerződéses kötelezettségei, van IKSZT által elvállalt kötelezettsége, hogy hány nap kell nyitva 

tartani a könyvtárat, amit pályázaton elnyert annak idején. Nem olyan egyszerű, hogy a 

Képviselő-testület azt mondja, hogy akkor bezárjuk a Közösségi Házat. Nyilvánvaló, hogy az 

intézményvezető asszony sem a saját maga ellensége és meg fogja gondolni azt, hogy a fűtést 

és a szabályozását, meg a fűtés maximálását, hogy beszélje meg a szolgáltatóval.  

Ugyanez vonatkozik az óvodára. Ma beszéltem az óvodavezető asszonnyal, hogy nézzék meg, 

hogy mi a hőmérséklet. Nézzük meg, hogy lehet csökkenteni a hétvégén, meddig lehet lemenni 

egy óvodában, hogyha hétfőn reggel öt órakor beviszik a kisgyereket, ne legyen hideg.  

Ugyanez vonatkozik a Polgármesteri Hivatal épületére is. A három helység fűtve lesz, a többi 

helyiségben le lesz véve alapra az egész. Az a pénz, ami itt fel van sorolva a tavalyi mért 

hőmennyiségek alapján az új árral van kiszámolva és a különbözettel. Ezt a pénzt nem fogják 

elhasználni az intézmények, mert minden intézményvezető tisztában van vele. Lehet stratégia. 

Minden intézményvezető le fogja írni és megbeszéljük, hogy legyen.  

Az, hogy mi lesz januárban nem tudjuk. Bízom benne, hogy ennél optimistább rendelet fog 

kijönni, egy kedvezőbb változás jön, de lehet egy rosszabb is. 

A Közösségi Házat bezárni nem tudjuk, óvodát és az iskolában az étkezőt bezárni nem tudjuk, 

a hivatal három helyiségére szükségünk van. Más kérdés? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Elég szigorú takarékoskodást, intézkedéseket kell 

bevezetni. Ennek első lépcsője, hogy a hétvégi fűtéseket 15 fokra visszavenni, a délutáni, 

éjszakai fűtést is le kell venni. Nem tudom erre van-e valamilyen szabályozási lehetőség. 

Például az óvoda reggel öt után el kezd fűteni, és éjszaka éppen csak temperál, hogy ne 

fagyjanak el a dolgok. Ezeket meg kell csinálni mindenhol.  

Továbbmennék kicsit, mert csak a távfűtésről beszélünk. A villanyszámlánk is óriási lesz. Az 

EON-nal tárgyalni kellene, hogy lehetne akár a fényerőt csökkenteni, vagy 11-től reggel 4 óráig 

kikapcsolni a közvilágítást.  

 

Horváth Éva polgármester: Napelemesek az intézményeink. A villany a legkisebb gond. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nemcsak intézményeink vannak, a közvilágítás. 
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Horváth Éva polgármester: A közvilágításnál meglátjuk mi lesz a közbeszerzés eredménye. 

Ki fogja szolgáltatni és akkor azzal tudunk beszélni, hogy legyen korlátozás. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mikor lesz ez a közbeszerzés? 

 

Horváth Éva polgármester: Már elindult, a szerződést most írtuk alá, ugye? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. A Feri nem volt itt a múltkori ülésen, akkor volt bent 

az anyag. A villamosenergiára szindikátusi szerződést írtunk alá, meg magával a céggel, aki az 

egészet le fogja navigálni, azzal egy szerződést. Több önkormányzattal közösen indítanak 

villamosenergiára közbeszerzést. Ennek megvannak a határidejei. Nekünk volt egy határidőnk, 

amit betartottunk és elküldtük, aláírtuk. A tegnapi postával jött vissza az általuk aláírt szerződés. 

A közbeszerzés folyamatában mi nem veszünk részt. A végeredményt fogjuk megkapni, hogy 

ki lett a szolgáltató, azzal egyedleg szerződünk. A közvilágítás, az orvosi rendelő, a Közösségi 

Ház és a Hivatal világítása van bent. Az óvodának külön szerződése van és a Szandrának is a 

bölcsődére. Úgy, mint nekünk a gázzal, kereskedelmi szerződésünk van, ez most minket nem 

érint. 

Pont most kérdeztem meg a szerződőpartnertől, hogy az úgy van, ahogy gondolom, hogy jövő 

év szeptember 30-ig nálunk a gázár annyi, amennyi. Akik gázzal fűtenek, a bölcsőde, az orvosi 

rendelő meg mi, így vagyunk. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A villamos közbeszerzés az idén lemegy? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen. Most június 30-ig el kellett küldenünk a 

nyilatkozatokat azoknak, akik egyetemes szolgáltatásban voltak és most úgynevezett végső 

menedékes áron kapjuk a villamosenergiát. Ez több attól, amit eddig fizettünk, de ha jól 

emlékszem 102 forint körüli ára van. Az a legnagyobb baj, hogy ilyen villanyszámlákat még 

nem láttam. Lehet gondolkodni, meg lehet koncepciókat csinálni, de amíg nincs a kezünkben 

konkrét számla, hogy mi mennyibe fog kerülni, addig sok mindent nem tudunk csinálni. Csak 

annyit, hogy megvettük a hőmérőket, 20 fok. Végig van napelemezve a háztető, azt mondtam, 

hogy aki 20 fokban fázik, kapcsolja be a légkondit, fűtse be vele az irodáját, csukja be magára 

az ajtót, a folyosót ne fűtsük, aztán ennyi.  

 

Horváth Éva polgármester: 20 fokban is hidegek a radiátorok. Jó a ház.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egyébként meg elmondom, hogy ma három után jöttem be, 

mert Fehérváron voltam a NAV-nál egy továbbképzésen. A NAV központi, állami intézmény, 

ahová érvényes a jogszabály, hogy 18 foknál nem lehet melegebb. Nem volt melegebb. Az 

udvaron melegebb volt, kiálltunk melegedni. Reggel kilenc órától délután három óráig ott 

ültünk és a végén már mindenki kabátban ült. Vittünk párnát, mert egyszerűen kibírhatatlan 

egész nap ülni abban a hőmérsékletben.  

A Home Office lehet megoldás. Ha ezt a megoldását be akarja vezetni bárki is, nem úgy, amikor 

veszélyhelyzet volt és azt mondtuk, hogy komám itt a gép, vagy az otthoni gépeden dolgozol, 

hogy megkapd a fizetésedet, mert mindenki pánikolt, hogy mi lesz, az elment abban az 

időszakban, de a Home Office-nak vannak munkajogi szabályai. A Home Office-t ki kell 

fizetni. Aki otthon dolgozik, annak mindenét ki kell fizetni. Nem olcsóbb.  

 

Béni Norbert képviselő: Először nem olcsóbb.  
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17.25 órakor Nagyné Szigeti Mária képviselő kiment az ülésteremből. 

A képviselők létszáma 5 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem okoskodni akarok, de épületgépészeti adatok támasztják alá, ugye 

itt volt arról szó, hogy a hőmérsékletet csökkenteni kellene hétvégenként. Arra figyelni kell, 

hogy ez a hőmérséklet csökkenés körülbelül 2 fok, mert hogyha túlságosan lecsökkented a 

hőmérsékletet, akkor a visszafűtése adott időre legalább annyi, ha nem több energiát elfogyaszt. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez már nem így van.  

 

Nagy Zsolt képviselő: De sajnos így van. Megcsináltattam otthon az egyedi gázkazán cserét, 

ekkor megkaptam az adatokat és úgy állítottuk be, és lényegesen kevesebb a gázszámlám. Két 

szint, ami külön vezérelt, és amikor nem vagyunk otthon és éjszaka 20 fok, egyébként 22, és 

ezzel kevesebb energiát fogyasztok gázban, mint előtte. És bőven beleférek a limitbe.  

 

Horváth Éva polgármester: Adatok nélkül nem nagyon tudok lépni. Szeretnék a szavazásra 

rátérni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Én még szeretnék mondani valamit.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

Molnár Gyula László képviselő: Még szeretnék mondani valamit.  

 

Horváth Éva polgármester: Én meg szavaztatok, lezárom a vitát.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem veszek részt a szavazásban. 

 

Molnár Gyula László képviselő nem szavaz. A képviselők létszáma 4 fő, a Képviselő-

testület továbbra is határozatképes.  

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

276/2022.(X.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

távhőszolgáltatás díjának megemelkedése miatt az intézmények és 

szakfeladatok dologi előirányzatait az alábbiak szerint módosítja:  

 

1.) Iskola     + 1.531 ezer forint + 5% ÁFA  

2.) Polgármesteri Hivatal   + 1.543 ezer forint + 5% ÁFA  

3.) Közösségi Ház és Könyvtár + 6.551 ezer forint + 5% ÁFA  

4.) Óvoda    + 6.442 ezer forint + 5% ÁFA  

 

A fentiek szerint szükséges 16.870 ezer forint fedezetet az általános 

tartalékból biztosítja.  
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Felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltakat a költségvetési 

rendelet soron következő módosításakor vegye figyelembe.  

 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

277/2022.(X.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetértését 

adja ahhoz, hogy a Pétkomm Kft., mint távhőszolgáltató „a 

távhőszolgáltatónak értékesített távhő árának, valamint a lakossági 

felhasználónak és a külön kezelt intézménynek nyújtott távhőszolgáltatási 

díjának megállapításáról szóló 50/2011.(IX.30.) NFM rendelet” 

módosítására tekintettel az ármegállapítás hatáskörébe nem tartozó egyéb 

felhasználók esetében a hődíj eladási árát a külön kezelt intézményekre 

megállapított értékben állapítsa meg 2022. október 15-től.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét.  

 

Határidő tájékoztatásra: azonnal   

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 3. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

278/2022.(X.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló Pétkomm Kft részére, az 

ügyvezető kérése alapján, 200.000.000,- Ft kamatmentes tagi kölcsönt 

biztosít 2022. november 15-től 2023. február 15-ig. A kamatmentességet 
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a veszélyhelyzet miatt kialakult gazdasági körülmények, valamint a tagi 

kölcsön szükségességének rövid időtartama indokolja. 

 

A tagi kölcsön fedezete az önkormányzat 2022. évi költségvetésének 

céltartaléka az alábbiak szerint: 

 

1.) Jégpálya    - 18.000.000,- Ft 

2.) Civil pályázat      - 5.000.000,- Ft 

3.) Strand   - 177.000.000,- Ft 

 

Felhatalmazza a polgármestert a kölcsönszerződés megkötésére, valamint 

felkéri, hogy a költségvetési rendelet módosításakor a határozatban 

foglaltakat építse be.  

 

Határidő szerződéskötésre: 2022. november 5.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nagyon buták voltunk, hogy a civil alapot beleraktuk, mert 

most lehet a civileknek pályázni év végére egy csomó mindenre, többek között energetikai 

dolgokra is. Nem mondhattam el…  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ma délutáni Gulyás Gergely hír, hogy mindenféle 

napelemes, energetikai pályázatot lezártak. 

 

 

17.30 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva sk.                    Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


